



Castell de Castells i Sella protagonitzaren una final molt emocionant. SD

XXIX Lliga a Perxa

VALENCIA | SD

■ Gran ambient es visqué en la jornada de finals de la XXIX Lliga a Perxa-Trofeu Diputació d'Alacant el passat diumenge a la Plaça Major de Sella, centre neuràlgic en els últims anys de la modalitat de perxa. Nombrosos publics s'acosta, des de primeres hores del matí a

aquest magnífic marc per poder gaudir de les finals d'aquesta competició, que any darrer any apareix més consolidada en el calendari anual de la pilota valenciana, i més concretament dins de les modalitats de ralles.

Obria la gran festa a les 10:00 hores del matí la final de la Tercera categoria, entre les formacions del club de pilotxa de Benifallim i els de Crevillent. La partida va ser la més desigualada de totes, ja que el veterà equip de Benifallim va demostrar una gran solidesa des de l'inici, a més, va gaudir durant tota la partida d'una superioritat numèrica ja que Crevillent disputava la partida amb 4 jugadors. Al remat, 10 a 1 per als de l'Alcoià, que es proclamen de nou campions.

Acte seguit, sobre les 12:00 hores era el torn de la final de la Segona categoria, en este cas, amb el mòolic club de Mutxamel, que s'engeix com l'entitat amb major projecció en la comarca de l'Alacantí, ni més ni menys que acudia a la cita amb vora 40 membres del club que s'enfrontava a l'equip valencià de Borbotó, que ha estat tota una sorpresa d'aquestes finals. Sanava ràpid en el marcador; i fins i tot agafava una diferència en el marcador que pareixia definitiva. Res més lluny de la realitat, els de Borbotó es referien d'un dolent inici per aconseguir la igualtat al marcador a 9, oferint els dos equips un espectacle digno dels millors jugadors de ralles. A la fi, l'equip de Mutxamel aconseguia l'últim joc i s'enduia el

Castell de Castells, Mutxamel i Benifallim són els campions

Sella va acollir 3 finals de la Lliga a Perxa-Trofeu Diputació d'Alacant



Benifallim i Crevillent actors de la final de 3.ª. SD



Ferrer de Lliber va ser peça clau en l'equip de Castells. SD

LES FINALS

CATEGÒRIA

CAMPION

SUBCAMPIÓ

PRIMERA CASTELL DE CASTELLS SELLA

SEGONA MUTXAMEL

TERCERA BENIFALLIM CREVILENT



Quico i Dani van estar molt decessius a l'inici de la final de 1.ª. SD

tell de Castells precedits per tres xiuetes de l'escola de pilotxa de Sella per a donar començament a una partida que va resultar espectacular, no tant per joc, que també en alguns moments de la partida, com per emoció. I és que, els locals, anaven sumant sense parar, sense dovrins aconseguir un matalaf de 9 a 3, distància que pareixia irrecuperable. En això momenti tenint Sella a la seua mà pràcticament el triomf, els jugadors de Castells comencen a millorar i els de Sella a baixar els braços i els jocs no paren de pujar en l'equip blau, fins aconseguir la remuntada completa per acabar guanyant per 9 a 10. En definitiva, una partida plena d'emoció que fins i tot va fer saltar les llàgrimes en algun cas.

Per la vesprada arribava l'escenari de la maxima categoria, arribaven els protagonistes, els jugadors dels equips de Sella i els de Cas-

tell de Castells precedits per tres xiuetes de l'escola de pilotxa de Sella per a donar començament a una partida que va resultar espectacular, no tant per joc, que també en alguns moments de la partida, com per emoció. I és que, els locals, anaven sumant sense parar, sense dovrins aconseguir un matalaf de 9 a 3, distància que pareixia irrecuperable. En això momenti tenint Sella a la seua mà pràcticament el triomf, els jugadors de Castells comencen a millorar i els de Sella a baixar els braços i els jocs no paren de pujar en l'equip blau, fins aconseguir la remuntada completa per acabar guanyant per 9 a 10. En definitiva, una partida plena d'emoció que fins i tot va fer saltar les llàgrimes en algun cas.

Per la vesprada arribava l'escenari de la maxima categoria, arribaven els protagonistes, els jugadors dels equips de Sella i els de Cas-

tell de Castells precedits per tres xiuetes de l'escola de pilotxa de Sella per a donar començament a una partida que va resultar espectacular, no tant per joc, que també en alguns moments de la partida, com per emoció. I és que, els locals, anaven sumant sense parar, sense dovrins aconseguir un matalaf de 9 a 3, distància que pareixia irrecuperable. En això momenti tenint Sella a la seua mà pràcticament el triomf, els jugadors de Castells comencen a millorar i els de Sella a baixar els braços i els jocs no paren de pujar en l'equip blau, fins aconseguir la remuntada completa per acabar guanyant per 9 a 10. En definitiva, una partida plena d'emoció que fins i tot va fer saltar les llàgrimes en algun cas.

Per la vesprada arribava l'escenari de la maxima categoria, arribaven els protagonistes, els jugadors dels equips de Sella i els de Cas-



Daniel Ribera 'marxa' durante una partida. :: FUNPIVAL

Un aniversario con mucha pilota y poco institucional

El trinquete de Guadassuar conmemora sus 40 años de vida

Desde las 18 horas del viernes y hasta bien entrada la madrugada se sucederán las partidas de aficionados, féminas y profesionales

:: JOSÉ A. MONTEAGUDO

VALENCIA. El trinquete de Guadassuar conmemorará el próximo viernes un número redondo: los cincuenta años de su apertura. Para la ocasión se ha programado una matrimoniana jornada que comenzará a las 18 horas y concluirá de madrugada. «Será una celebración que tendrá poco de institucional y mucha fiesta para los aficionados, los jugadores y, en definitiva, para la pilota en general», señala Daniel Ribera, gestor del recinto.

El trinqueter lleva semanas planificando el evento. Con mimo, porque así se lo pide el cuerpo tras casi dos décadas al frente de la instalación. Recuerda el momento en el que se planteó tomar el relevo de un histórico. Enriquito de Alzira: «Yo iba a jugar allí prácticamente todas las semanas y tenía una gran relación con Enriquito, que me comentó que estaba cansado y que pensaba cerrar. Tenía 26 años. Le consulté a mi padre sobre la posibilidad de hacerme cargo del trinqueter y me apoyó aunque me avisó. Me

dijo que si me lo quedaba, pronto dejaría de jugar. Efectivamente, me retiré como piloto a los 30 años. A Daniel Ribera no le pesa haber sacrificado parte de su carrera deportiva por ser participe de la pilotata desde otro lado. Y lo hizo en su mejor momento, cuando conquistó la Liga y tenía más peso específico en el mano a mano, donde al-

canzó una final. Es más, se engalane de ser el tercero de una generación de trinqueters. Quizás haya un sucesor, su hijo, también Daniel de nombre. «Me ayuda en los trinquetes que gestiona yo y lo hace bien, pero la prioridad son los estudios y acabar la carrera. Cuando la tenga deberá elegir o quizás compaginar. A mí me encantaría que fuese el cuarto de la saga», dice Ribera.

De vuelta al trinquete de Guadassuar, su auge y consolidación costó alrededor de un año. «José Luis López y José Luis Richart 'El Blayo' me apoyaron muchísimo. Su presencia animaba mucho las tardes porque los jugadores tenían buenas propinas, las figuras querían ir y ellas arrastraban a más gente. Luego, con la crisis, nos hemos reinventado por los postores han ido cayendo, pero seguimos siendo uno de los

trinquetes que más aficionados congrega», añade.

La satisfacción por el trabajo realizado y el agradecimiento a los que le han dado vida al trinqueter son las principales razones por las que Da-

niel Ribera pone tanto empeño en el aniversario. «Es que es un trinquet que he hecho de cero. Es como un hijo, dice. Y si el de Guadassuar es como un hijo, qué es el más importante de todos, Pelayo, del que también es responsable de la parcería deportiva? «Son cosas distintas. Pelayo es un reto y una ilusión ya que es la catedral, el trinqueter número uno. Pelayo lo es todo. Para un piloto lo máximo es jugar en Pelayo y para un trinquetero igual», afirma.

El viernes, la sesión comenzará con un 'mini torneo' de dos semifinales y la final, al estilo del Trofeo Primavera. Las partidas se disputarán seguidas y serán a cinco juegos las dos primeras y a seis la final. Este

es el guion que el aniversario hace al ámbito aficionado ya que los contendientes serán pilotaris de los clubes Amics de la Ribera, Massamagrell, Torrent y La Pobla de Vallbona. Una vez calentados los motores se procederá a llenar a la barriga. Sobre las 21 horas, todos los presentes

serán invitados a cenar. Ribera especifica: «Esto no supone aumentar el precio de la entrada para cubrir ese gasto. El viernes se cobrará como un día normal».

Como la previsión es que el bar se quede pequeño para acoger a tantos comensales, a las 22 horas se retomará la actividad en el trinquete para que los que no tengan silla puedan degustar su 'torra de chullies' en la escala. Ahora viendo en acción a la savia nueva, a los componentes de la escuela del club de pilota local. Media hora más tarde, cambio de protagonistas, para dejar paso a una selección de jugadoras de raspall, también componentes del Club Amics de la Ribera.

Ha llegado el momento del plato fuerte, que no del colofón. Será sobre las 23.15 horas cuando ocupen la cancha las primeras figuras: Genovés II, Javi y Carlos se medirán a De la Vega, Félix y Monrabal II. Cartel de primer nivel que corresponde a la segunda semifinal del Trofeo Mancomunitat de la Ribera Alta, torneo que comienza mañana en el mismo trinquete de Guadassuar.

Ahora sí, toca bajar el telón, pero alguna hora más tarde tras la conclusión de la partida. Con un refresco en la mano, buena compañía y música en directo.

Este final de año, y una vez concluido el individual tanto de escala como de raspall, se suceden los torneos más cortos. El domingo en Oliva hay otra fiesta de la vaqueta con las finales del Trofeo Mixt Saúpecho. Por la tarde, en Benissa, comienza el torneo de la localidad de la Marina Alta.

Ribera se hizo cargo de la instalación cuando Enriquito de Alzira decidió dejar de gestionarla

El exploitari deseaba que Daniel, su hijo, coja algún día el relevo como cuarta generación de trinqueters

BENÍAS 17.30 horas: Escala i corda. Partida de juveniles. Raspall contra Santí y Jesús. Pablo y Seve contra Vercher y Canari.

LA LIOSA DE RANES 17.00 horas: Raspall. Partida de juveniles. A continuación: Saitelles II y Leandro III contra Vicente Ricardet.

MARTES 13

MASSAMAGRELL 16.00 horas: Escala i corda. Fageca y Salva contra Santí y Jesús.

OLIVA 16.30 horas: Raspall. Juveniles. A continuación: Pablo y Seve contra Vercher y Canari.

PELAYO 17.30 horas: Escala i corda. Carlos y Guillermo contra Salva Palau y Álvaro.

BELLREGUARD 16.30 horas: Raspall. Partida entre pilotaris juveniles. A continuación: Guillermo y Sanchis contra Monrabal y Gabi.

VILA-REAL 18.30 horas: Escala i corda. Ferrey y Tomás II contra Giney y Bueno.

VIERNES 16

GUADASSUAR 23.15 horas: Escala i corda. Trofeu Mancomunitat Riba-roja de Tàrraco. Genoves II, Javi y Carlos contra De la Vega, Félix y Monrabal II.

PELAYO 16.30 horas: Raspall. Partida entre pilotaris juveniles. A continuación: Sergio y Canari contra Montaner y Gabi.

SÁBADO 17

PELAYO 16.30 horas: Escala i corda. Partida de juveniles. Raspall. Saïtelle II y Ricardet contra Carlos y Santí.

BORRIANA 16.30 horas: Escala i corda. A continuación: Fageca y Salva contra Pablo de Sella y Héctor.

BELLREGUARD 16.30 horas: Raspall. Partida de infantiles. A continuación: Badenes y Miravalles contra Montaner y Gabi.

DOMINGO 18

BENÍAS 17.30 horas: Escala i corda. Soro III y Nacho contra Genovés II, Hector y Álvaro.

OLIVA 11.45 horas: Final Trofeu Mixt Saúpecho. Escala i corda. Pere Roc II y Félix contra Francis, Pere y Monrabal II. A continuación: raspall. Pablo y Brisa contra Sergio y Tonet IV.

BORRIANA 16.30 horas: Raspall. Juveniles. A continuación, Vicent y Raúl contra Moncho y Lorja.

LUNES 19

BORRIANA 17.00 horas: Escala i corda. Partida de juveniles. A continuación: Ferrey y Tomás II contra De la Vega y Álvaro.

XERACÓ 16.45 horas: Raspall. Juveniles. A continuación: Vercher y Josep contra Badenes y Seve.